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Besluitenlijst Commissievergadering 17 maart 2016 
 

Voorzitter: R. Breedveld  
Secretaris: C.M.W.P. Bartels 
Deelnemers: VVD: J.P.L.M. van den Beemt, G.A.H.M. Boons, J.J.M.M. Wezenbeek Roosendaalse 

Lijst: R. Niehot, Y.A.J.M. de Beer-van Kaam, C.A.J.M. Goossens, R.G.J. van 
Broekhoven, G.J. van Oosterbosch, C.G.M. Janssen CDA: A.A.M. Mol, A.G.A. van 
den Nieuwenhof VLP: A. van Gestel, J.F.A. Heeren, G.A.C.M. van Reusel en M. 
Verbeek SP: A.W Oudhof, M.J. van der Aa, M.A.K. van Heumen D66: K.A. Raggers, 
H.W. Emmen PvdA: E. Derks Nieuwe Democraten: A.J. Schijvenaars GroenLinks: - 
Partij Verhoeven: G.A.W.A. Verhoeven   

  College:  A.A.B. Theunis, J.M.L. Niederer, J.A.M. Verbraak  

 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19.45 uur.  
 

2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda is met de volgende wijziging vastgesteld: 
 
Van de PvdA-fractie is bericht ontvangen dat zij niet langer een eerste termijn wenst op de 
onderwerpen:  
- ’t Zand (agendapunt 5) 
- (Veer)Krachtig Bestuur (agendapunt 6) 
- Uitgaan in Roosendaal (agendapunt 7) 
- Verkenning lobbymogelijkheden goederenspoorlijn (agendapunt 8) 
- Ontwikkelingen werkplein Hart van West-Brabant en WVS-groep (agendapunt 9) 
  
Van de fractie van de Roosendaalse Lijst is bericht ontvangen dat zij niet langer een eerste termijn 
wenst op het onderwerp Ontwikkelingen Werkplein Hart van West-Brabant en WVS-Groep 
(agendapunt 9).  
 
Van de fracties van GroenLinks en D66 is voorafgaand aan de vergadering bericht ontvangen dat 
zij niet langer een eerste termijn wensen op het onderwerp Verkenning Lobbymogelijkheden 
goederenspoorlijn (agendapunt 8). De commissie heeft ermee ingestemd om dit agendapunt van 
de agenda van de Commissievergadering te halen nu er geen fracties zijn die deze 
raadsmededeling wensen te bespreken.  
 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de Commissievergadering van 10 maart 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
4. RAADSVOORSTEL BESTEMMINGSPLAN BULKSTRAAT 

Om het gebied ten zuiden van de Bulkstraat in Wouw tot ontwikkeling te brengen is een nieuw 
bestemmingsplan vervaardigd. De raad wordt voorgesteld het bestemmingsplan Bulkstraat vast te 
stellen. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 

Wethouder Theunis heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
- het bestemmingsplan is het vervolg op de eerder door de raad vastgestelde kaders; 
- de verwachting is dat de gemaakte kosten kunnen worden terugverdiend met de verkoop van 

de gronden; 
- de start van de bouw is afhankelijk van eventuele juridische procedures; 
-  er is geen zicht op of er juridische procedures zullen worden aangespannen, maar de 

wethouder spreekt zijn vertrouwen uit dat, als deze worden aangespannen deze met goed 
gevolg voor de gemeente kunnen worden doorlopen. 

 
Dit voorstel gaat als A-stuk naar de raadsvergadering van 24 maart 2016.  
De fractie van de Nieuwe Democraten zal tegen het voorstel stemmen, maar agendeert het als A-
stuk.  
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5. RAADSVOORSTEL ‘T ZAND 
In een nieuw woongebied het Zand wordt een plek gecreëerd waar groen en water alle ruimte 
biedt voor natuurbeleving en in verbinding staat met Visdonk. Het college legt het voornemen voor 
de ontwikkelingen binnen het Zand ter instemming aan de gemeenteraad; het ruimtelijk raamwerk 
het Zand en de grondexploitatie. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Wethouder Theunis heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven: 
- het parkeerterrein moet qua capaciteit op dit moment voldoende zijn. Dit terrein is met name 

bedoeld voor bezoekers van de school en sportschool. Het betreffen nu globale kaders. Als bij 
het opstellen van het bestemmingsplan echter aanvullende informatie beschikbaar komt, 
waardoor aanpassing benodigd is, dan zal dit worden gerealiseerd; 

- er wordt momenteel onderzocht of de ontsluiting aan de Zundertseweg nog wel noodzakelijk is. 
De belangrijkste verkeersdruk is richting de stad. De wethouder zegt toe dat richting 
bestemmingsplan zal worden aangegeven waarom de ontsluiting al dan niet in stand wordt 
gelaten; 

-   er is veel rekening gehouden met de natuurlijke omgeving.   
 

Dit voorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering van 24 maart 2016. 
 

De VLP komt met een motie om de oprijlaan niet aan te laten sluiten op de Zundertseweg, maar 
door te trekken naar de Willem Dreesweg. Daarnaast komt de VLP met een amendement om 1% 
van de opbrengsten te storten in het Natuurfonds. 
 

6. RAADSMEDEDELING 62B-2015 (VEER)KRACHTIG BESTUUR 
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 

 
Burgemeester Niederer heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
- de raadsmededeling geeft de voortgang weer van de ontwikkelingen op het gebied van 

intergemeentelijke samenwerking, besluitvorming volgt op termijn;  
- de burgemeester stelt voor om een keer met de raad in een aparte bijeenkomst door te praten 

over de diverse vormen van intergemeentelijke samenwerking, mede naar aanleiding van het 
aanstaande initiatiefvoorstel Netwerkstad Roosendaal en Bergen op Zoom. Daarbij kunnen ook 
de ontwikkelingen in De6-verband besproken worden en zal de burgemeester ook een 
terugkoppeling geven over zijn gesprek met de gedeputeerde over dit thema. 

 
Deze raadsmededeling komt niet op de agenda van de raadsvergadering. 
 

7. RAADSMEDEDELING 67B-2015 UITGAAN IN ROOSENDAAL 
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
 
Burgemeester Niederer heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
- de burgemeester is blij met de wijze waarop de Jongerenraad is ingegaan op de uitnodiging om 

te werken naar een kwalitatief verbeterd en gevarieerd uitgaansklimaat voor jongeren. Er 
worden allerlei initiatieven genomen, zoals bijvoorbeeld het opstellen een 
evenementenkalender voor een evenredige verdeling van evenementen gedurende het jaar; 

- zodra daartoe aanleiding is zal weer een stand van zaken / update gegeven worden middels 
een raadsmededeling.   

 
Deze raadsmededeling komt niet op de agenda van de raadsvergadering. 
 

8. RAADSMEDEDELING 74O-2015 VERKENNING LOBBYMOGELIJKHEDEN DEDICATED 
GOEDERENSPOORLIJN ROTTERDAM-BELGIË 
Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 
Deze raadsmededeling is bij vaststellen van de agenda van de agenda afgevoerd (agendapunt 2). 
 

9. RAADSMEDEDELING 10O-2016 ONTWIKKELINGEN WERKPLEIN HART VAN WEST-
BRABANT EN WVS-GROEP  
Portefeuillehouder: wethouder Verbraak 
 

Wethouder Verbraak heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
- alle mensen die nu bij de WVS beschut werken (oude doelgroep beschut werken SW-regeling) 

kunnen bij de WVS blijven tot hun pensioen;  
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- de pilot Beschut werk betreft een nieuwe doelgroep, een nieuw onderdeel van de 
Participatiewet;  

- na één jaar zal de pilot worden geëvalueerd; 
- de verwachting is dat, nu meer duidelijk is over de kaders, aanvragen zullen volgen. Hierbij is 

een belangrijke rol voor de klantmanagers weggelegd. 
 
Deze raadsmededeling komt niet op de agenda van de raadsvergadering. 

 
 

10. SLUITING 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur 


